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Protokół Nr 36/21 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej, które odbyło się w dniu 7 grudnia 

2021 r. w zdalnym trybie obradowania, z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość, 

w godz. 13.00 – 13:45. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

Tomasz Pohl witając członków Komisji. 

Komisja Budżetu i Gospodarki Miejskiej otrzymała pismo Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych Ewy Marszałek z dnia 6 grudnia 2021 r., znak: RM.0012.2.2.2021 dot. opinii 

Komisji w sprawie projektu budżetu Miasta Zduńska Wola na 2022 r. 

Punkt 1 

Ustalenie porządku obrad. 

 Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Tomasz Pohl zapytał czy są 

zmiany do porządku obrad.  

Proponowany porządek posiedzenia: 

    

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Zduńska Wola (druk nr 188/21 z dnia 15.11.2021 r.). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 189/21 z dnia 15.11.2021 r.). 

4. Sprawy różne.                                      

                                            

Punkt 2   

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Zduńska Wola (druk nr 188/21 z dnia 15.11.2021 r.). 

                            

  W dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kmiecik, który zwrócił się z propozycją prowadzenia 

dyskusji jednocześnie na temat obu projektów uchwał: w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Zduńska Wola oraz w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Zduńska Wola na 2022 r. 

w tym punkcie, gdyż są to projekty uchwał zależne od siebie.  

 

  Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Tomasz Pohl poparł taką 

propozycję. 

 

  W dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kmiecik, radny Piotr Pacelt, radny Dariusz Kubiak, 

który zwrócił się z prośbą o wykaz ulic, gdzie mają być zrobione chodniki. 

 

  Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk. 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki Miejskiej po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta 

Miasta materiałem przystąpiła do głosowania. 

 

 



    2 
 

 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Zduńska Wola (druk nr 188/21 z dnia 15.11.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Jakub Trenkner 

PRZECIW (5) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz,  Damian Kunert, Dariusz Kmiecik, Dariusz Kubiak 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Kubiak 

 

  Komisja Budżetu i Gospodarki Miejskiej nie wydała opinii do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 189/21 z dnia 15.11.2021 r.). 

 

  Dyskusji nie podjęto. 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki Miejskiej po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta 

Miasta materiałem przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 189/21 z dnia 15.11.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Jakub Trenkner 

PRZECIW (5) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz,  Damian Kunert, Dariusz Kmiecik, Dariusz Kubiak 

NIEOBECNI (1) 

Mariusz Kubiak 

 

 Komisja Budżetu i Gospodarki Miejskiej nie wydała opinii do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Zduńska Wola na 2022 r. 

 

 

Punkt 4 

Sprawy różne. 

    

  W dyskusji udział wziął radny Damian Kunert.  

 

  Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 
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 Ponadto, głos w punkcie zabrał Prezydent Miasta Konrad Pokora, który poinformował,  

iż prawdopodobnie na dzień 13 grudnia br. w zwołana zostanie sesja nadzwyczajna, w związku  

z przyznanymi Miastu środkami z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na szkolną infrastrukturę 

„Laboratoria przyszłości”.  

   

 Na tym posiedzenie zakończono. 

                        Wiceprzewodniczący Komisji  

           Tomasz Pohl 

Protokołowała:  

Małgorzata Wójcik 

 

 


